
 

     
       

ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  
 dňa 24.marca 2014 

 
Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 

Katona, privítal prítomných členov klubu a, hostí.  
 
Prítomní boli 12 členovia klubu z celkového počtu 20. Prezenčná listina bude pripojená k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 
1., Zahájenie 18.00 hod 
2., Návšteva DG a PETS Piešťany - Katona, Lebó, T. Lang 
3., RYLA, ROTARACT konferencia  - Katona 
4., Projekty - WORKOUTPARK, ROTARY PARK, - Szegheo 
5., Pozvánka KOMPA - Keve (pozvánka v prílohe) 
6.,Pozvánka RC DS - Lebó 
7., Iné - príspevky členov klubu  
8. Diskusia aj k návšteve DG  
9., Záver 

Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov na pravidelnom  klubovom stretnutí v hoteli Korzo.  
Ad. 2. 
Gabriel Katona krátko referoval členom klubu o návšteve pani DG Irena Brichta v RC Nové Zámky. 
Program pani guvernérky bol nasl.: 
1., v nedelu 16.3.2014 príchod do Nových Zámkov a večera s PDG Tonmášom Langom . 
2., v pondelok 17.3.2014 návšteva Edukačného centra v spoločnosti Ľ. Lebóa a Tomáša Langa 
s manželkou 
3., Návšteva mesta v sprievode Tomáša Langa s manželkou 
4., Návšteva primátora v sprievode G. Katonu, L. Lebóa T. Langa 
5., Predstavenstvo za účasti G. Katonu, L. Lebóa, J. Mikloviča, M. Hrdlíka a L.Udvaroša. 
Predstavenstvo: 
Prezident klubu predstavil pani guvernérke členov predstavenstva  a činnosť klubu.  
V krátkosti hovoril o našich projektoch. Informoval pani guvernérku, že náš klub sa usiluje založiť 
ROTARACT klub. Pani guvernérka s potešením skonštatovala, že náš klub je aktívny, má vlastné 
projekty , zaoberá sa aj s mládežou, a v krátkosti informovala členov predstavenstva o svojich 
zážitkoch z návštevy Edukačného centra, z návštevy mesta a o stretnutí s pánom primátorom mesta. 
Pani guvernérka nás informovala a pozvala na pripravované dištrikčné akcie ako PETS a dištrikčná 
konferencia. 
V diskusii  J. Miklovič vytýkal pani guvernérke formu dištrikčného PR, hovoril o zlých skúsenostiach s 
uverejňovaním článkov v GOOD NEWS, o zbytočných používaní anglických skratiek v komunikácii 
dištriktu a mnohé iné.... 
Diskusia bola miestami veľmi ostrá, ale konštruktívna. S pani guvernérkou sme sa nakoniec rozišli s 
úsmevom. 
Predstavenstvo sme ukončili o 18,10 hod. 
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Prezident klubu informoval členov klubu o PETS v Piešťanoch, ktoré sa konalo 21-23.3. 2014.  
Prezident vyzval členov klubu, aby sme sa zapojili na budúci rok do grantového programu RI. Navrhol 
klubu, aby sme na prácu s grantmi na budúci rok poverili niekoho z členov klubu. Prezident Elect L. 
Lebó navrhol na túto pozíciu Ladislava Veresa.  
Ad 3. 
Gabrial Katona informoval členov klubu o zakladaní ROTARACT klubu. Máme 5 zakladajúcich členov. 
Zakladajúca zmluva je v príprave a chystá sa na podpis. Treba pripraviť rozpočet klubu na budúci 
rotariansky rok tak, aby sme rátali s výdavkami spojenými s ROTARACT klubom. Pre aktuálny rok 
musíme rátať s výdavkami spojenými so zakladaním občianskeho združenia, ďalej s výdavkami pre 
charter a s výdavkami pre CHARTER NIGHT ROTARACT klubu. Prezident výdavky odhadol vo výške 
500 až 700 EUR. 
Gabriel Katona informoval členov klubu, že na RYLU podľa schválení členmi RC vyšleme 2 študentov. 
Mareka Hamrana a Dávida Tomu, obaja sú zakladajúcimi členmi ROTARACT klubu. Členovia 
s návrhom súhlasili. 
Ad 4 
Informácie o projektoch 
WORKOUT PARK – cena materiálu je 356 EUR+DPH. Cena je od fy. Thyssen-Krupp Ferostav, ktorá 
ponúkla ako sponzorský dar, že nám materiál predá v nákupných cenách. Klub poveruje Zs. Szegheoa 
na ďalšie jednanie. 
Ad 5. 
KOMP-a  - Ladislav Keve informoval členov, že KOMP-a v Mosonmagyaróvári sa začína v piatok 
28.3.2014 o 16,30 hod. 
Ad 6. 
L. Lebó pozval členov klubu na akciu RC Dunajská Streda, ktorá sa koná v sobotu 29.3.2014 od 10. 
Hod v Malých Dvorníkoch. Členom klubu rozoslal pozvánku s programom. Na akciu sa prihlásili dvaja 
členovia. 
Ad 7.  
Ernest Botka – navrhol organizovať návštevu automobilky AUDI v Gyori. 
Ernest Botka – požiadal klub, aby pripravil darovaciu zmluvu pre Gymnastický oddiel v Nových 
Zámkoch na 500 EUR, ktorú sme odsúhlasili na klubovom stretnutí. Klub s prípravou zmluvy poveril 
Gabriela Katonu. 
Jozef Zemanik – navrhol podporiť klub Abstinujúcich alkoholikov vo výške 300-400 EUR. Klub 
potrebuje uvedené financie na nákup stavebného materiálu pre rekonštrukciu budovy klubu. 
Juraj Lang – požiadal klub opätovne o podporu Judistického klubu v Nových Zámkoch. Klub chce 
použiť prostriedky na nákup žinenky a na úhradu štartovného na súťažiacich. 
Gabriel Katona – ako prezident klubu navrhol, aby klub prijal uznesenie, že dočasne zastavuje 
rozdávanie finančných príspevkov, kým nedokončí  a neodovzdá rozpracované projekty. Navrhované 
uznesenie klub podporil. 
Ad 8. 
Jozef Miklovič – návšteva guvernérky  - je čas na zmenu vo vedení dištriktu. Vo vedení chýba 
sebakritika a kraľuje samochvála.. 
Jozef Miklovič – ponúkol prezentáciu na tému „Hviezdné nebo“ k pripravovanej klubovej akcii, na 
ktorom budeme sledovať hviezdy a planéty s hviezdarským ďalekohľadom. 
Ad 9. 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu a hosťom za účasť a o 20:30 ukončil 
stretnutie.  Nasledujúce stretnutie sa koná 31.3.2014 v hoteli Korzo.   
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             
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